
 

 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 13. listopadu 2023 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. 
Filip Grygar, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., 
Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
 
Omluveni: prof. Ing. Petr Kalenda, CSc . 
Hosté: doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D., prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., JUDr. Jana Janderová, Ph.D., 
doc. Ing. Pavel Drdla, Ph.D. 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního 

programu Financial Data Analytics and Sustainable Finance Fakulty ekonomicko-správní (joint 
degree). 

3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-
správní. 

4. Kontrolní zpráva navazujícího magisterského studijního programu Organizace a řízení 
ve zdravotnictví Fakulty zdravotnických studií. 

5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických 
studií. 

6. Harmonogram vnitřního hodnocení kvality studijních programů pro rok 2024. 
7. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
8. Nastavení činnosti odborných komisí RVH. 
9. Materiál NAÚ k prvkům distančních forem výuky v prezenční formě studia. 
10. Různé. 

11. Závěr. 
 
 
 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal 
o doplnění navrženého programu. Prof. Molková nechala hlasovat o navrženém znění programu, 
požádala o úpravu pořadí projednávaných bodů. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
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2. Žádost o vnitřní akreditaci akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního 
programu Financial Data Analytics and Sustainable Finance Fakulty ekonomicko-správní (Joint 
Degree). 
Prof. Molková představila přítomným členům žádost o akreditaci navazujícího magisterského joint 
degree studijního programu Financial Data Analytics and Sustainable Finance určeného 
k uskutečňování Fakultou ekonomicko-správní ve spolupráci se třemi zahraničními vysokými školami. 
K projednávání akreditační žádosti byli přizváni zástupci Fakulty ekonomicko-správní, děkana, 
prof. Stejskala, garantku studijního programu, doc. Černohorskou a proděkanku pro vnější vztahy 
a rozvoj, dr. Janderovou. Jednání se zúčastnil také zpravodaj odborné komise pro tento studijní 
program, doc. Drdla. Doc. Stejskal představil strategické důvody pro zavedení nového Joint Degree 
studijního programu, kterými kromě rozvoje internacionalizace je také možný zisk dodatečných 
externích finančních prostředků. Doc. Černohorská jeho vyjádření doplnila a seznámila přítomné 
s koncepcí připraveného studijního programu. Zároveň potvrdila, že partnerské univerzity aktivně 
pracují na získání akreditace dle legislativních pravidel platných ve svém státě. Dr. Janderová 
informovala o přípravě projektové žádosti Erasmus Mundus, díky kterému by fakulta mohla získat 
finanční prostředky na uskutečňování tohoto studijního programu. Doc. Drdla seznámil přítomné 
s hlavními připomínkami posuzovatelů. Jelikož se jedná o kombinovaný studijní program, 
byla předložená žádost posouzena dvěma externími hodnotiteli. Stanovisko ekonomické odborné 
komise přednesla její předsedkyně, doc. Myšková. K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které 
se zapojili prof. Čapek, doc. Panoch, doc. Grygar, prof. Fusek. Diskutována byla především uvažovaná 
doba platnosti akreditace studijních programů na partnerských univerzitách a délka případně 
přiděleného projektu. Řešena byla také otázka realizace studijního programu v případě neschválení 
projektu Erasmus Mundus, děkan fakulty potvrdil, že realizace by v takovém případě byla pokryta 
ze školného. Dále byla diskuse zaměřena na podobu společného diplomu, výši školného a očekávaný 
zájem studentů. 
Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty ekonomicko-správní a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse, která byla zaměřena na délku platnosti udělené akreditace 
v návaznosti na délku případného projektového období. Diskutováno bylo znění smlouvy o spolupráci 
se zahraničními vysokými školami, ze kterého nedostatečně plyne povinnost studentů zahraničních 
partnerských univerzit absolvovat státní závěrečnou zkoušku. Proto se členové RVH shodli na znění 
usnesení ukládajícím fakultě povinnost před podpisem diplomu doložit průběh státní závěrečné 
zkoušky a účast akademického pracovníka fakulty u této zkoušky. Členové RVH dále upozornili 
na vysoké zatížení garantů předmětů profilujících předmětů. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 13. listopadu 2023, v souladu s čl. 20 odst. 3 
písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 15. září 2023, číslo 
FES/2023/188/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace navazujícímu magisterskému akademicky zaměřenému studijnímu 
programu Financial Data Analytics and Sustainable Finance se standardní dobou studia 2 roky, formou 
studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblastí 
vzdělávání Ekonomické obory (55%) a Informatika (45%), pro uskutečňování Fakultou ekonomicko-
správní, a to na dobu 7 let, tedy do 13. listopadu 2030. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-

správní. 

Prof. Molková představila přítomným členům oznámení změn v uskutečňování studijních programů 
Fakulty ekonomicko-správní. K projednávání tohoto bodu byl pozván děkan fakulty, prof. Stejskal, 
který byl požádán o odůvodnění realizace velkého počtu změn v mnoha studijních programech FES.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Molková, prof. Čapek. Diskutována byla 
především problematika limitu týdenní výše přímé výuky akademického pracovníka a snižování objemu 
přímé výuky stanovené v akreditaci, změna osoby garanta a garantujícího pracoviště odborné praxe 
u profesně zaměřeného studijního programu a změny kreditové zátěže předmětů. Doc. Stejskal 
vysvětlil přítomným důvody pro realizaci změn. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse, která byla zaměřena na míru závažnosti realizovaných 
změn a dostatečnost dodaných podkladů. Členové RVH se shodli, že snižování objemu přímé výuky 
u předmětů profilujícího základu nelze do budoucna považovat za změnu méně závažného charakteru.  

K jednání se připojil doc. Soušek (13:37) 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala předložené změny v uskutečňování 
studijních programů Fakulty ekonomicko-správní a požaduje doplnění předložených materiálů 
o zdůvodnění provedených změn. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Kontrolní zpráva navazujícího magisterského studijního programu Organizace a řízení 
ve zdravotnictví Fakulty zdravotnických studií. 
Prof. Molková seznámila přítomné se zadáním kontrolní zprávy navazujícího magisterského studijního 
programu Organizace a řízení ve zdravotnictví Fakulty zdravotnických studií. Stanovisko humanitní 
odborné komise k vypracované kontrolní zprávě přednesla její předsedkyně, prof. Lenderová. Bylo 
konstatováno, že veškeré chybějící studijní opory byly vytvořeny. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu navazujícího magisterského studijního programu Organizace a řízení ve zdravotnictví 
(FZS/2021/144/1) Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických 
studií. 
Prof. Molková představila změny nezávažného charakteru realizované ve studijních programech 
Fakulty zdravotnických-studií a požádala prof. Fuska o komentář k oznamovaným změnám. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse.  
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Harmonogram vnitřního hodnocení kvality studijních programů pro rok 2024 
Prof. Molková připomněla proces vnitřního hodnocení kvality studijních programů na UPCE 
a představila harmonogram vnitřního hodnocení kvality pro rok 2024, kdy bude hodnoceno celkem 
16 studijních programů rozdělených opět do dvou skupin. Prof. Molková dále informovala přítomné 
o uskutečněném školení pro nové členy odborných komisí, které se týkalo mj. také hodnotícího 
procesu na UPCE. Diskuse k tomuto bodu byla zaměřena především na potřebu většího zapojení 
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stávajících studentů a absolventů do hodnotícího procesu, diskutována byla forma jejich zapojení. 
Prof. Molková informovala, že na prosincovém jednání bude projednáváno hodnocení zbylých třech 
studijních programů hodnocených v roce 2023. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje harmonogram hodnocení 
kvality studijních programů Univerzity Pardubice pro rok 2024. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Číslo Fakulta Název 

FF/2018/47/1 FF Historické vědy 

FES/2018/62/1 FES Hospodářská politika a veřejná správa 

FES/2017/9/1 FES Ekonomika a management 

FES/2017/7/1 FES Hospodářská politika a veřejná správa 

FCHT/2018/72/1 FCHT Analýza biologických materiálů 

FCHT/2018/22/1 FCHT Chemie a technologie ochrany životního prostředí 

FF/2018/48/1 FF Historical Sciences 

FES/2017/8/1 FES Regional Development and Governance 

FES/2017/4/1 FES Informatics and System Engineering 

FCHT/2018/20/1 FCHT Ekonomika a management podniků chemického průmyslu 

FES/2017/3/1 FES Informatika a systémové inženýrství 

FCHT/2018/73/1 FCHT Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 

FCHT/2018/53/1 FCHT Povrchová ochrana stavebních a konstrukčních materiálů 

FCHT/2018/21/1 FCHT Engineering of Energetics materials 

FES/2017/11/1 FES Informatics and System Engineering 

FES/2017/10/1 FES Informatika a systémové inženýrství 

FR/2021/142/1 FR Konzervační vědy v péči o hmotné kulturní dědictví 

FF/2018/31/1 FF Filosofie 

FF/2018/32/1 FF Anglický jazyk 

DFJP/2018/40/1 DFJP Technologie a management v dopravě 

FCHT/2018/71/1 FCHT Analýza biologických materiálů 

FCHT/2018/25/1 FCHT Farmakochemie a medicinální materiály 

DFJP/2018/39/1 DFJP Dopravní prostředky a infrastruktura 

DFJP/2018/41/1 DFJP Transport Technology and Management 

FES/2017/2/1 FES Ekonomika a management 

FES/2018/49/1 FES Hospodářská politika a veřejná správa 

DFJP/2018/44/1 DFJP Transport Means and Infrastructure 

FES/2017/12/1 FES Systémové inženýrství a informatika 

FZS/2018/70/1 FZS Všeobecné ošetřovatelství 

FCHT/2018/19/1 FCHT Ekonomika a management podniků chemického průmyslu 

FES/2017/13/1 FES System Engineering and Informatics 

FCHT/2018/45/1 FCHT Organická technologie 

FCHT/2018/46/1 FCHT Organic Technology 
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7. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
Prof. Čapek přiblížil přítomným návrh standardů pro akreditace studijních programů na UPCE, 
jehož pracovní verze byla diskutována již na minulém jednání RVH. Materiál byl dán k dispozici vedení 
všech fakult k připomínkám. Členové RVH byli požádáni o zaslání případných připomínek do 21. 11. 
Finální podoba dokumentu bude projednána na prosincovém jednání RVH. K bodu jednání byla 
otevřena diskuse. Prof. Molková upozornila na posun implementace IS AKRES a s tím související 
potřebu naplnění IS STAG informacemi z akreditačních materiálů, tato data budou následně využívána 
v IS AKRES, což výrazně zjednoduší proces prodlužování platnosti akreditací. 
 
 
8. Nastavení činnosti odborných komisí RVH. 

Prof. Molková přednesla přítomným návrh na sjednocení činnosti jednotlivých odborných komisí RVH, 
jejichž činnost by měla být lépe zaznamenána v IS ISAK, např. formou rozšíření závěrečného stanoviska 
odborné komise o hlasování, zápisu z jednání odborné komise nebo formou vložení připomínek členů 
komise přímo do systému IS ISAK. Prof. Čapek vysvětlil důvody pro sjednocení činnosti jednotlivých 
odborných komisí RVH, které souvisí se zaváděním nových standardů pro akreditace a novými pravidly 
pro členství v RVH a odborných komisích. Bude vytvořen základní návrh standardizace činnosti 
odborných komisí RVH, který bude prezentován na společném jednání RVH a odborných komisí 
na začátku prosince. Prof. Čapek zdůraznil, že činnost odborných komisí RVH by se měla co nejvíce 
přiblížit hodnotícím komisím NAÚ.  
K bodu jednání proběhla diskuse. 
 
9. Materiál NAÚ k prvkům distančních forem výuky v prezenční formě studia. 
Prof. Molková seznámila přítomném s metodickým pokynem NAÚ k využívání distančních prvků výuky 
v prezenční formě studia. Materiál je nyní připomínkován členy ČKR, většina připomínek vycházela 
z nedostatečného vysvětlení pojmů užívaných v tomto materiálu a z neznalosti geneze diskusí k této 
problematice. Části tohoto dokumentu jsou implementovány do připravovaných standardů 
pro akreditace UPCE. 
  



6 

 

10. Různé. 
Prof. Molková informovala, že 4. prosince 2023 se ve velké zasedací místnosti rektorátu uskuteční 
setkání RVH a členů odborných komisí RVH. 
  
12. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 

 
  

 
 

Pardubice dne 13. listopadu 2023 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


